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PROTOKÓŁ Nr XIII/2019
z obrad sesji 

Rady Miejskiej w Zabłudowie VIII kadencji
w dniu 28 listopada 2019 roku

(w sali sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Zabłudowie)
Początek obrad   - godz.10.00

W sesji uczestniczą:
Rada w składzie: 

1) Aleksiejczuk – Szotko Marta  radna

2) Borowski Jan radny

3) Charytoniuk – Michiej Grażyna I wiceprzewodnicząca Rady

4) Dobiecki Paweł radny

5) Drewnowski Dariusz Jacek radny

6) Giermaniuk Włodzimierz radny

7) Iwanowicz Agnieszka  radna

8) Kuźmicz Zdzisław radny

9) Kużel Justyna radna

10)Lewkowicz Janusz  radny

11) Michalczuk Andrzej  radny

12)Murawska Edyta Bogusława radna

13)Nikołajuk Mariusz radny,

Radni nieobecni: 

 Kalinowski Marcin  II wiceprzewodniczący Rady,

 Kuna Antonina  przewodnicząca Rady

Kierownictwo organu wykonawczego gminy, w osobach: 

 Burmistrz– Adam Tomanek

 Zastępca Burmistrza Wiesław Dąbrowski,

 Sekretarz Gminy Monika Lisowska,

 Skarbnik Gminy  Jolanta Iwaniuk

Sołtysi z  26 sołectw
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Listy obecności uczestników sesji - w załączeniu.

Obradom przewodniczy I Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 
w Zabłudowie – Grażyna Charytoniuk - Michiej.

Wiceprzewodnicząca Rady dokonała otwarcia obrad cytując formułę: „Otwieram 
XIII sesję Rady Miejskiej VIII kadencji”, po czym przywitała przybyłych na posiedzenie
gości, a także burmistrza, skarbnika gminy oraz sołtysów. 

Prowadząca obrady, na podstawie listy obecności stwierdziła, że ilość obecnych
radnych  na  sali  obrad  zabezpiecza  regulaminowe  quorum  do  podejmowania
prawomocnych uchwał.

1) W  związku  z  nieobecnością  na  sesji  Przewodniczącej  Rady  –  Pani  Antoniny  
Kuny,  Wiceprzewodnicząca  zgłosiła  wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  punktu  pn.
„Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie międzysesyjnym 

Wniosek  został  przez  Radę  przyjęty  w  wyniku  głosowania  12  głosów  „za”
(jednomyślnie).

2) Burmistrz  złożył  wniosek  o  uwzględnienie  w  porządku  obrad  sesji  punktu  pn.
„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów
dzierżawy”.

Wniosek  został  przez  Rade  przyjęty  w  wyniku  głosowania  13  głosów  „za”
(jednomyślnie).

3) Burmistrz wniósł o przeniesienie punktu pn. „Wolne wnioski” do punktu nr 11.

Wniosek  został  przez  Radę  przyjęty  w  wyniku  głosowania  12  głosów  „za”
(jednomyślnie)

Po uwzględnień powyższej zmiany porządek obrad przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie proponowanego porządku obrad; 

2. Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  międzysesyjnym,  a  zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady;

3. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego złoża piasku Ryboły w gminie Zabłudów;

4. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od
nieruchomości na 2020 rok;

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta za okres jedenastu
kwartałów poprzedzających kwartał poprzedzający rok podatkowy, przyjętej do wymiaru
podatku rolnego na 2020 rok;

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zabłudów na 2019
rok;
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7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniego  programu
gospodarowania zasobem mieszkaniowym gminy Zabłudów; 

8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie przyjęcia  Programu  współpracy  Gminy
Zabłudów  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o których  mowa
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok;

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie zmiany  uchwały  dotyczącej  stwierdzenia
zakończenia działalności Gimnazjum im. Grzegorza Chodkiewicza w Zabłudowie; 

10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przedłużenie  umowy
dzierżawy;

11. Wolne wnioski i informacje;

12. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 2  
Informacja burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza
z wykonania uchwał Rady.

Zamówienia publiczne
W omawianym okresie ogłoszone zostały przetargi:

 na zimowe utrzymanie dróg w sezonie 2019/20120,

 na budowę drogi Zwierki – Zagruszany. Na zadanie to Gmina otrzymała 

dofinansowanie ze środków Funduszu Dróg Samorządowych.
Przygotowywane są przetargi na:

 zagospodarowanie odpadów komunalnych,

 zakup lekkiego wozu strażackiego.

Wyjazdy, spotkania, konferencje  .

 5.11. – spotkanie w sprawie funkcjonowania Białostockiej Komunikacji Miejskiej

na terenie Gminy Zabłudów w związku z podwyżką cen za bilety;
 7.11.  –Burmistrza  gościł  na  obchodach   Święta  Szkoły  Podstawowej  

w Dobrzyniówce,
 11.11. – Narodowe Święto Niepodległości,
 14.11.  –  podpisana  został  umowa  na  dostawę  energii  elektrycznej  w  ramach

grupy zakupowej,
 18.11. – miało miejsce uroczyste zakończenie budowy drogi w Kurianach,
 25.11 – podpisana została  umowa partnerska o współpracy w ramach projektu,

którego  głównym  celem  jest  utworzenie  niezależnego  centrum  doradztwa  
z zakresu odnawialnych źródeł energii dla samorządów lokalnych, instytucji, firm
i  osób  prywatnych,  a  ponadto  koordynacja  systemem  zarządzania  energią  
w gminach powiatu hajnowskiego i białostockiego,

 25.11. – Burmistrz uczestniczył w obchodach XX lecia Powiatu Białostockiego,
 26.11. – Burmistrz wraz z samorządowcami brał udział w Jubileuszu 100 - lecia

Szkoły Podstawowej w Zabłudowie.
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Ad pkt 4

Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał. Projekt uchwały  w sprawie
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  złoża  piasku  Ryboły  w  gminie
Zabłudów -  Druk Nr 85 /2019  omówił zastępca burmistrza – Wiesław Dąbrowski.

Pozytywna  opinie  do  projektu  uchwały  wydała  Komisja  Infrastruktury  Rozwoju  
i Ochrony 

Uchwała  nr  XIII/94/2019  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  złoża  piasku  Ryboły  w  gminie  Zabłudów  została  podjęta  w  wyniku
głosowania 13 głosów „za” (jednomyślnie).

Ad pkt 5

Skarbnika  Gminy  –  Jolantę  Iwaniuk   przedstawiła  projektu  uchwały  w  sprawie
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020 rok (Druk nr 81/2019).

Pozytywną  opinię  do  projektu  uchwały  wydała  Komisja  Budżetu,  Spraw  Lokalnych  
i Praworządności o przedstawienie opinii do projektu uchwały.

Uchwała  nr  XIII/95/2019  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  
od nieruchomości  na  2020  rok  została  podjęta  przez  Radę  w  wyniku  głosowania:  11
głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący”.

Ad pkt 6

Kolejny  z  omówionych  przez  Panią  Jolantę  Iwaniuk  projektów  uchwał  dotyczył
obniżenia  ceny  skupu  żyta  za  okres  jedenastu  kwartałów  poprzedzających  kwartał
poprzedzający rok podatkowy, przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2020 rok (Druk
nr 83/2019).

Pozytywną  opinię  do  projektu  uchwały  wydała  Komisja  Budżetu,  Spraw  Lokalnych  
i Praworządności o przedstawienie opinii do projektu uchwały.

Uchwał  nr  XIII/96/2019   w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  za  okres  jedenastu
kwartałów poprzedzających kwartał poprzedzający rok podatkowy, przyjętej do wymiaru
podatku  rolnego  na  2020  rok została  przez  Radę  podjęta  w  wyniku  głosowania:  12
głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”.

Ad pkt 7

Kontynuując,  Rada rozpatrzyła  projekt  uchwały w sprawie   zmian w budżecie  Gminy
Zabłudów na 2019 rok Druk Nr 84 /2019

Pozytywną  opinię  do  projektu  uchwały  wydała  Komisja  Budżetu  Spraw  Lokalnych  
i Praworządności.
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Uchwała nr XIII/97/2019 w sprawie  zmian w budżecie Gminy Zabłudów na 2019 rok
została przez Rade podjęta w wyniku głosowania 13 głosów „za” (jednomyślnie).

Ad pkt 8

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  -  Lech  Krzymiński  przedstawił
założenia  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniego  programu
gospodarowania zasobem mieszkaniowym gminy Zabłudów Druk Nr 87 /2019

Pozytywna  opinie  do  projektu  uchwały  wydała  Komisja  Infrastruktury  Rozwoju  
i Ochrony Środowiska.  

Uchwała nr XIII/98/2019 w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania
zasobem  mieszkaniowym  gminy  Zabłudów  została  przez  Radę  podjęta  w  wyniku
głosowania 13 głosów „za” (jednomyślnie) 

Ad pkt 9

Sekretarz Gminy przedstawiła Radzie projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Programu
współpracy  Gminy  Zabłudów  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,
o których  mowa  w art. 3 ust. 3 ustawy  o działalności  pożytku  publicznego  
i o wolontariacie na 2020 rok Druk Nr 86 /2019.

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała Komisja Kultury i Spraw Społecznych.

Rada  uchwałę  nr  XIII/99/2019  w  sprawie przyjęcia  Programu  współpracy  Gminy
Zabłudów  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o których  mowa
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok
podjęła w wyniku głosowania 13 głosów „za” (jednomyślnie).

Ad pkt 10

Kolejny  z  omówionych  przez  Sekretarza  Gminy  projektów  uchwał  dotyczył  zmiany
uchwały  dotyczącej  stwierdzenia  zakończenia  działalności  Gimnazjum  im.  Grzegorza
Chodkiewicza w Zabłudowie  Druk Nr 82 /2019

Pozytywną opinię do projektu wydała Komisja Kultury i Spraw Społecznych.

Uchwała  nr  XIII/100/2019  w  sprawie zmiany  uchwały  dotyczącej  stwierdzenia
zakończenia  działalności  Gimnazjum  im.  Grzegorza  Chodkiewicza  w Zabłudowie
została przez Radę podjęta w wyniku głosowania 13 głosów „za”.

Ad pkt 11

Kontynuując  Rada  rozpatrzyła  projekt  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  umów
dzierżawy.
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Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała Komisja Budżetu, Spraw 
lokalnych i Praworządności. 

Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  zgodny  
z drukiem nr 

Rada Uchwałę Nr XIII/101/2019 podjęła w wyniku głosowania 13 głosów  „za”. 

Ad pkt 11 -
Wolone wnioski 

 Sołtys wsi Żuki wnioskował o wyrównanie nawierzchni drogi Zabłudów – Kudrycze,

 Radny  Paweł  Dobiecki  zwrócił  się  z  pytaniem  do  przewodniczącej  Komisji

Rewizyjnej  o  to,  dlaczego  analizy  postępu  prac  przy  rozbudowie  przedszkola  w
Zabłudowie dokonano  po odbiorze robót, czy wykonawca zgłaszał  fakt dewastacji
dachu na policję?
W odpowiedzi  na  pierwsze  z  wyżej  postawionych  pytań,  przewodnicząca  Komisji
Justyna  Kużel  wyjaśniła,  że  zwołując  posiedzenie  Komisji  Rewizyjnej  nie  miała
wiedzy o tym, że roboty zostały odebrane. Burmistrz poinformował radnego Pawła
Dobieckiego, że wykonawca nie zawiadomił policji o dewastacji dachu.
Kontynuując,  radny  Paweł  Dobiecki  poinformował  o  woli  złożenia  wniosku  do
Komisji Rewizyjnej o przeprowadzenie kontroli problemowej bieżącego utrzymania
dróg  na  podstawie  faktur  i  zleceń   za  okres  czerwiec  –  listopad  2019r.  Radny
stwierdził,  że  w  Urzędzie  Miejskim  w  Zabłudowie  była  prowadzona  podobna
kontrola  wewnętrzna,  która wykazała szereg nieprawidłowości,  w związku z czym
wskazana jest  rekontrola  tego  zagadnienia.  Rady  uzyskał  informację,  że  wniosek  
o dokonanie kontroli powinien zostać skierowany do Rady, która w drodze uchwały
rozszerzy zakres tematów do kontroli.

 Sołtys wsi Pasynki zadał pytanie o plany związane z przebudową drogi Zabłudów  

– Kudrycze.  Wnioskował ponadto o podniesienie  sołtysom stawki inkaso za pobór
podatków. 
Burmistrz poinformował, że drogę Zabłudów – Kudrycze, po przeprojektowaniu do
standardu  nawierzchni  w  betonie  asfaltowym,  zgłoszono  we  wniosku  
o dofinansowanie w ramach Funduszu Dróg Samorządowych na 2020 rok.

 Radna  Edyta  Murawska  wnioskowała  o  naprawę  nawierzchni  ul  Podrzecznej  

w Zabłudowie.
 Radny Jan Borowski prosił o podjęcie działań i przeprowadzenie remontu na drodze

Krynickie – Nowosady.
 Radny  Zdzisław  Kuźmicz  zgłosił  fakt  niszczenia  zjazdów  w  Protasach  przez

wykonawcę przebudowy drogi powiatowej na odcinku Borowiki – Rafałówka.

Ad pkt 12

Zamknięcie obrad.
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Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Wiceprzewodnicząca  Rady  Grażyna
Charytoniuk – Michiej zamknęła obrady wypowiadając formułę:  „Zamykam XIII sesję
Rady Miejskiej w Zabłudowie”. 

Podjęte  na  sesji  uchwały,  imienne  wykazy  głosowań  jawnych  oraz  nagranie  
z zapisem wizji i dźwięku stanowią integralną cześć niniejszego protokołu.

WICEPRZEWODNICZĄCA RADY

Grażyna Charytoniuk - Michiej

PROTOKOLANT 

Joanna Jakoniuk 


